

香港聯合交易所有限公司
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項： iShares 安碩核心恒生指數 ETF (股份代號： 3115 - 港元櫃檯， 83115 - 人民幣櫃檯， 9115 - 美元櫃檯) 獲准列入收市競價交易時段證券名單

Subject: **ADMISSION OF ISHARES CORE HANG SENG INDEX ETF (STOCK CODE: 3115 – HKD COUNTER, 83115 – RMB COUNTER, 9115 – USD COUNTER) TO THE LIST OF CLOSING AUCTION SESSION (CAS) SECURITIES**

查詢： 參與者一般查詢熱線 (電話： 2840 3626 電子郵箱：trd@hkex.com.hk)

Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline (Tel : 2840 3626 E-mail : trd@hkex.com.hk)**

交易所參與者請注意，iShares 安碩核心恒生指數 ETF (股份代號： 3115 - 港元櫃檯， 83115 - 人民幣櫃檯， 9115 - 美元櫃檯) 將於 2016 年 11 月 23 日 起，獲准列入收市競價交易時段證券名單內。

Exchange Participants should note that, iShares Core Hang Seng Index ETF (stock code: 3115 – HKD counter, 83115 – RMB counter, 9115 – USD counter), will be added to the list of CAS securities with effect from **23 November 2016**.

市場科

現貨交易

高級副總裁

郭含笑 謹啟

Sally Kwok
Senior Vice President
Cash Trading
Markets Division